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Na een seizoen vol sportieve en organisatorische successen kijken we met trots terug op het voetbaljaar 

2023-2024. Als grootste voetbalvereniging van Limburg hebben we opnieuw laten zien dat SV Venray een 

club is die volop in beweging is, zowel binnen als buiten het veld. 

In ons tweede jaar met het huidige bestuur hebben we verder gebouwd op de stevige basis die we in het 

vorige seizoen hebben gelegd. We hebben onze maatschappelijke impact vergroot, onze sponsornetwerken 

verder uitgebreid en opnieuw mooie stappen gezet om de vereniging toekomstbestendig te maken. Onze 

teams blijven groeien, zowel in aantal als in prestaties, en we blijven onze identiteit versterken met onze 

unieke huisstijl, sterke verbondenheid met de regio en een levendige vereniging waarin iedereen zich 

welkom voelt. Dit alles wordt mogelijk gemaakt door de inzet van onze toegewijde vrijwilligers, die ook dit 

jaar met veel enthousiasme en energie hebben bijgedragen aan het succes van SV Venray. 

Onze slogan “voor iedereen, voor altijd” is meer dan ooit het hart van wat we doen. SV Venray is een 

vereniging waar iedereen welkom is en waar we samen een positieve impact maken op de Venrayse 

gemeenschap. We blijven groeien als sportief-sociaal netwerk en dragen actief bij aan de maatschappelijke 

ontwikkeling van onze regio. Onze club is niet alleen een plek voor sport, maar ook een belangrijke sociale 

ontmoetingsplaats voor jong en oud, waarin we streven naar verbinding, inclusiviteit en duurzaamheid. 

Met dit jaarverslag willen we een helder beeld schetsen van de ontwikkelingen binnen SV Venray in het 

seizoen 2023-2024. We zijn trots op wat we samen hebben bereikt en kijken vol vertrouwen uit naar wat de 

toekomst ons brengt. 

SV Venray, voor iedereen, voor altijd! 

Bestuur SV Venray 

Niels Hermsen, Danny Caelen, Paul Rutten, Bart Mous, Stef Smits en Loes Ewals 

  



 

 

 

 

Op verzoek hebben wij onderstaande statistieken van de KNVB gekregen. Hierin is ook alvast een doorkijk 

gemaakt naar 2024-2025. Wij zijn trots op de stijgende lijn! 

          



 

 

 

  

Op 26 augustus 2023 wordt het seizoen afgetrapt met een kick-off voor de jeugd. 

In het weekend 2 september start de competitie voor de jeugd; de senioren volgen op 24 september. 

Op 6 september vindt voor het eerst een heuse aftrap van het nieuwe seizoen plaats in de Schouwburg. 

 

We proosten 1 januari op het nieuwe jaar op de nieuwjaarsreceptie. 

De jaarlijkse kennismakingsdagen van de jeugd vinden in de eerste drie weekenden van april plaats. 

De tweede editie van Super Saturday vindt plaats op 25 mei. Alle kampioenen worden gehuldigd. 

Er vindt een zeer succesvolle ladiescup plaats in het weekend van 1 en 2 juni. 

Een week later wordt het seizoen afgesloten met een combinatie van vrijwilligersfeest en 

kampioensreceptie. 

Dit is slechts een greep uit alle evenementen die hebben plaatsgevonden. Wij kijken terug op een prachtig 

seizoen met mooie evenementen! 



 

 

 

Samenstelling bestuur 

Het bestuur bestaat in het begin van het verslagjaar uit: 

 

Functie  Naam  

Voorzitter a.i. Bart Mous 

Penningmeester  Stef Smits  

Secretaris  Loes Ewals  

Bestuurslid algemene zaken  Bart Mous  

Bestuurslid commerciële zaken  Niels Hermsen  

Bestuurslid jeugdzaken Rick van Schijndel 

Bestuurslid voetbalzaken  Danny Caelen  

Bestuurslid vrijwilligerszaken en maatschappelijke betrokkenheid  Paul Rutten  

 

Rick van Schijndel besluit in mei 2024 om af te treden. Er wordt niet direct een nieuw bestuurslid 

jeugdvoetbal gevonden. De werving gaat door in het nieuwe seizoen. 

 

Schema toe- en aftreden 

Om continuïteit binnen het bestuur te waarborgen wordt tijdens de voorjaars-ALV het volgende schema van 

toe- en aftreden vastgesteld: 

  

 voorjaar-22 voorjaar-23 voorjaar-24 voorjaar-25 voorjaar-26 voorjaar-27 

Stef Toetreding  Herbenoeming  Aftredend  

Niels Toetreding  Herbenoeming  Aftredend  

Danny Toetreding  Herbenoeming   Aftredend 

Loes Toetreding  Herbenoeming   Aftredend 

Paul Toetreding   Aftredend   

Bart Toetreding   Aftredend   

 

 

 

 

 

 

  



 

 

Functionarissen 

In het verslagjaar zijn er de volgende functionarissen: 

Vertrouwenspersonen José Cornet en Theo Jaspers 

Wedstrijdsecretaris jeugd Theo van Stokkem en Marco Sijbers 

Wedstrijdsecretaris lagere elftallen Theo van Stokkem en Marco Sijbers 

Stagecoördinator Ellie Camps 

Ledenadministrator Peter Camps 

Stichting Beheer Sportpark Rob Driessen, Frank Elbers en Rob Gorree 

Coördinator wedstrijden zondag Hennie Hanen 

 

Samenstelling commissies en voorzitters 

Aan het begin van het verslagjaar luiden deze als volgt: 

Commissie  Voorzitter 

Dames (incl. MO20) Rob Arts 

Facilitair Hans Kersten 

Fair Play Jesper van Lierop & Felix Vollenberg 

G-Voetbal Karin Peeters 

Gezondheid Brendan Rijsdijk 

Interne communicatie en ICT Arie van den Munckhof 

Jeugd Judith Hendriks & Hanneke Conjaerts 

Kantine  Math van den Bekerom 

Kascontrole Jeroen Tabeling, Leon Nabuurs en Tom van Asten 

Kleding Miranda Mans 

Keepers Martijn Houwen 

Lagere elftallen Huub van der Laar 

Opleiding & Stage Ellie Camps - Kuijpers 

PR & Communicatie Coert de Bruijn 

Rondom 1 Rob van Santvoort 

Scheidsrechters Wesley Diebels 

Sponsoring Yvo Heitling 

Technische commissie Danny Caelen 

Toernooicommissie Theo van Stokkem 

Veteranen Karel van Daal 

Vrijwilligers Wim Broers 

Wedstrijdsecretariaat Huub van der Laar 

 



 

 

In de loop van het seizoen wordt de commissie activiteiten (jeugd) en de commissie feest (senioren) 

opgericht. Ellen Tabeling en Floor van Bracht starten als voorzitter van de commissie activiteiten (jeugd) en 

Bente Spreeuwenberg start als voorzitter van de commissie feest. Ook wordt in dit seizoen de VOG-

commissie opgericht. Theo van Stokkem, Rob Arts en Wim Vievermans nemen zitting in deze commissie.  



 

 

 

 

Algemene Ledenvergadering (ALV) 

De najaars ALV vindt plaats op 29 november 2023. Agendapunten: 

• De start van het seizoen       

• Financieel jaarverslag 2022-2023         

• Verslag van de kascontrolecommissie 

• Toelichting jaarverslag secretaris     

• Ambities en ontwikkelingen in het huidige seizoen 2023-2024 

 

 De voorjaars ALV vindt plaats op 5 juni 2024. Agendapunten: 

• De successen van de afgelopen periode       

• Vooruitblik komende periode       

• Presenteren en vaststellen begroting 2024-2025 

• Herbenoeming bestuursleden & schema van aftreden    

• Voorstel tot statutenwijziging en aanpassing reglement 

 

Bestuursvergaderingen 

Het bestuur vergadert elke twee weken (m.u.v. vakanties) op woensdagavond. 

Voorafgaand aan elke vergadering wordt een agenda gemaakt en rondgestuurd. Er wordt een actie- en 

besluitenlijst bijgehouden waarop de genomen besluiten en de uit te zetten acties worden geplaatst. 

 

Overleg commissievoorzitters 

Twee keer per seizoen worden alle commissievoorzitters uitgenodigd voor een overleg. Tijdens dit overleg 

bespreken we de ontwikkelingen binnen de commissies en evalueren we de afgelopen maanden. 

Het tweede overleg met de commissievoorzitters stond met name in het teken van onze nieuwe visie en 

missie die in het nieuwe seizoen wordt gepresenteerd. Belangrijk is namelijk dat de visie en missie breed 

gedragen wordt binnen de club.  

 

Overleg met SBS 

Twee keer seizoen wordt het bestuur van Stichting Bestuur Sportpark (SBS) uitgenodigd om de facilitaire 

zaken binnen de vereniging te bespreken. Het bestuur en SBS weten elkaar goed te vinden, zodat deze zaken 

op de juiste manier worden opgepakt. De aanleg van de kunstgrasvelden is een terugkerend thema tijdens 

deze overleggen. 

 

Overleg met TC-Spelers H1-Bestuur 

Twee keer per seizoen wordt een afvaardiging van de selectie samen met de Technische Commissie 

uitgenodigd om de lopende zaken binnen de selectie en de Technische Commissie te bespreken. 



 

 

 

Het seizoen 2023/2024 was voor onze club een periode die gekenmerkt werd door aanzienlijke vooruitgang 

en positieve veranderingen. Zowel op het veld als in de structuur van de organisatie hebben we belangrijke 

stappen gezet om verdere groei te stimuleren. 

Ons vlaggenschip, Heren 1, heeft gedurende dit seizoen een stabiele prestatie geleverd in de Vierde Divisie. 

Het team wist zich ruimschoots voor het eind van de competitie veilig te stellen. Tijdens de winterstop is in 

goed overleg besloten om het contract met hoofdtrainer Ferdi Akankan te beëindigen.  

Voor het aankomende seizoen 2024/2025 zal Sjoerd van de Coelen het roer overnemen. Zijn aanstelling 

symboliseert een nieuwe fase en geeft blijk van onze voortdurende ambitie om op een hoog niveau te 

presteren en onze spelers verder te ontwikkelen. 

Binnen de jeugdopleiding hebben alle teams in de hoogste weerstanden aanzienlijke stappen gezet in de 

ontwikkeling met een prettige basis voor seizoen 2024/2025.  

Alle teams binnen alle verschillende weerstanden binnen onze jeugdafdeling hebben vormen van 

ontwikkeling laten zien waar we trots op kunnen zijn. Eind van het seizoen hebben behoorlijk wat teams in 

het zonnetje mogen zetten wat betreft hun kampioenschappen. 

Het indelingsproces voor de jeugdteams in seizoen 2024/2025 is dit jaar volgens ons beleid nog eerder 

gestart en met nog meer zorgvuldigheid uitgevoerd. Dit heeft ertoe geleid dat de teams al in een vroeg 

stadium zijn voorbereid. Deze aanpak zorgt ervoor dat we een stevige fundering hebben gelegd voor 

duurzame processen in de toekomst. 

Onze focus op het ‘train de trainer’-principe en de implementatie van circuittrainingen hebben hun vruchten 

afgeworpen. De ouders die als trainers fungeren—onze papa- en mama-trainers—hebben een aanzienlijke 

groei doorgemaakt in hun trainingsvaardigheden en pedagogische benadering. Dit heeft een directe, 

positieve impact gehad op de jongere spelers in de onderbouwteams (JO8 t/m JO12). Deze aanpak bevordert 

niet alleen de technische en tactische vaardigheden van de jeugdspelers, maar versterkt ook de onderlinge 

samenhang en motivatie binnen de club. 

Met deze resultaten kijken we vol vertrouwen uit naar het nieuwe seizoen en blijven we bouwen aan een 

sterke, toekomstgerichte organisatie. 

 

 



 

 

 

 

De senioren binnen SV Venray bestaan uit een aantal afdelingen.  

 

Heren 1 en O23 

Ons eerste elftal heeft zich gedurende het seizoen uitstekend ontwikkeld en heeft zijn tweede jaar in de 

Vierde Divisie afgesloten met een solide zesde plaats. Hoewel er nog ruimte voor verbetering is, toont de 

spelersgroep veel potentie en progressie. De ambities van zowel het team als de individuele spelers zijn 

geëvalueerd en blijken in lijn te zijn met de doelstellingen voor toekomstige groei. Dit bevestigt dat het team 

klaar is om verdere stappen te zetten in hun collectieve en individuele ontwikkeling. 

 

De O23 kan terugkijken op een succesvol seizoen, dat werd bekroond met promotie naar de Derde Divisie, 

een prestatie die zonder meer verdiend is. Veel spelers uit dit team hebben zich conform de verwachtingen 

verder ontwikkeld en maken aanzienlijke stappen richting een plek in de selectie van Heren 1. Deze 

progressie benadrukt de effectiviteit van de jeugdopleiding en de doorstroom naar de hogere teams binnen 

de club, waarmee een belangrijke basis wordt gelegd voor de toekomst van SV Venray. 

 

Lagere elftallen 

Maandelijks wordt het lagere elftallen overleg gehouden. Onder leiding van de commissie lagere elftallen, 

gevormd door Huub van de Laar, Theo van Stokkem en Karel van Daal, worden zaken die spelen besproken, 

wordt er gecheckt hoe het bij ieder team gaat, hoe het staat met het aantal scheidsrechters en of er bepaalde 

aandachtspunten zijn. Er sluit daarbij ook iedere keer iemand van het bestuur aan. Op deze manier is er 

regelmatig overleg en houden we de vele seniorenteams van Venray aan het voetballen.  

 

De dames 

De laatste jaren was het bestuur de regie over het damesvoetbal kwijt. Het afgelopen seizoen is er daarom 

door Paul Rutten en Rob Arts, samen met een enthousiaste groep vrijwilligers, hard gewerkt aan het 

opstellen van een nieuw beleidsplan voor het damesvoetbal. Uitgangspunt: dames moeten met plezier 

kunnen voetballen én goed gefaciliteerd worden door de club. Meisjes spelen tot en met de onder 15 

gemengd. Vanaf onder 17 komen zij in een meisjesteam terecht en uiteindelijk vindt doorstroom plaats naar 

de dames. Het doel is om deze afdeling de komende jaren weer flink te laten groeien. 

 

Helaas is aan het einde van het seizoen het dames 1 team 11 tegen 11 opgeheven en zijn zij doorgegaan als 

7 tegen 7 team. De MO17 is, vanwege de leeftijd van een aantal meiden, een MO20 geworden. Vanuit het 

bestuur wordt er gezocht naar een bestuurslid damesvoetbal dat aan de slag kan om het damesvoetbal op 

de kaart te zetten. Daar moet een vaste groep mensen de schouders onder gaan zetten. 

 

 



 

 

 

G-voetbal 

Het G-voetbalteam is een enthousiaste groep spelers die wekelijks traint en elke zaterdag een wedstrijd 

speelt. Om het jaar doet het team mee aan de special olympics, in het andere jaar wordt een kamp 

georganiseerd. Daarnaast doet het G-team regelmatig mee met een zeskamp bij een andere vereniging. Het 

G-voetbalteam is altijd op zoek naar nieuwe enthousiaste spelers.  

 

Veteranen 

De veteranen vormen een florerende club met op dit moment zelf een ledenstop. Sommigen met ervaring 

op het allerhoogste amateurniveau, anderen die vooral furore hebben gemaakt in de lagere regionen van 

het amateurvoetbal. Maar allemaal nog met liefde voor het spelletje. Iedere week wordt er een wedstrijd 

gespeeld tegen een team uit de omgeving. In de wedstrijd bloedfanatiek maar alles voorzien van de nodige 

dosis humor. Na de wedstrijd is voor de veteranen ook de 3e helft belangrijk. Mooie verhalen vertellen, 

gezellig bijkletsen en genieten van het samenzijn bij SV Venray. 

 

7 tegen 7 

De laatste jaren is het 7 tegen 7 voetbal erg in opkomst. Waar er vorig jaar bij  SV Venray maar 1 team  actief 

was hebben we dit jaar 4 7x7 teams actief bij de heren en 2 bij de dames. Een mooie aanvulling op het 

aanbod wat er al was. 



 

 

   

 
De sponsoractiviteiten binnen SV Venray zijn verder doorgegroeid tot in totaal 135 partnerships. Binnen deze 

groep sponsoren zijn in totaal 65 business club leden die een belangrijke basis vormen voor de (financiele) 

steun aan de vereniging. Wij zijn onze sponsoren enorm dankbaar voor hun betrokkenheid. 

 

De business club van SV Venray is het grootste sportief zakelijke netwerk van Venray. Voor hen faciliteert SV 

Venray diverse bijeenkomsten in het lopende voetbalseizoen. Daarnaast genieten zij van bekendheid door 

promotionele uitingen op- en rondom het sportpark, in onze presentatiegids en op diverse media kanalen. 

 

De commissie sponsoring kent een commissie voorzitter en diverse leden die zich bezighouden met aquisitie, 

relatiebeheer, het opzetten van activaties i.s.m. sponsoren en het organiseren van (netwerk)evenementen. 

 

• De hoofdsponor van SV Venray is MIFA 

• Voor de businessclub leden werden de volgende activiteiten georganiseerd: 

o Seizoensopening in Augustus 

o Netwerkbijeenkomst in November 

o Bezoek uitwedstrijd tegen Wittenhorst in December 

o Voetbalreis en bedrijfsbezoek in Maart 

o Bedrijvenvoetbal/toernooi in Mei 

o Super Saturday (algemeen verenigings evenement) 

o Seizoensafsluiting in Juni 

• Er is een doel gesteld om op termijn een stabiele business club te vormen van ongeveer 100 leden. 

 

 
 

 
 

   

 



 

 

 

 

De positieve positionering van SV Venray in de maatschappij is ook afgelopen seizoen weer enorm versterkt. 

Dit blijkt uit het groeiende aantal leden en vrijwilligers en de groei van het aantal “geïnteresseerden” in SV 

Venray. Op alle sociale media is het aantal volgers gegroeid en onze websitebezoeken zijn sterk gestegen. 

Deze groei komt mede door de actieve benadering binnen de PR & Communicatie commissie. SV Venray is 

een belangrijke pijler in de Venrayse maatschappij en de externe communicatie over onze activiteiten zijn 

enorm belangrijk voor de aantrekkingskracht van de vereniging. 

 

In alle communicaties zal de commissie onze slogan “voor iedereen, voor altijd” als sterke basis nemen in de 

profilering van de vereniging. Bij SV Venray is iedereen welkom en zijn we trots op de rijke historie van de 

vereniging. 

 

Binnen de commissie heeft een verdere ontwikkeling plaatsgevonden. Een nieuwe commissievoorzitter is 

aangetrokken en het aantal leden is verder versterkt. 

 

De volgende highlights willen we hierbij nog graag benoemen: 

• Er is wederom een presentatiegids gemaakt met behulp van onze vrijwilligers en sponsoren. 

• Onze socials hebben een enorme vlucht genomen, zowel op facebook, Instagram als LinkedIN. 

• De “ONS” campagne heeft een vervolg gekregen en blijft een basis die belangrijk is voor SV Venray. 

Wij zijn namelijk trots op al “ONZE” leden, vrijwilligers, activiteiten etc. 

• Door de media-dag voor onze prestatieve teams zijn diverse foto’s en video’s geproduceerd. 

• Maandelijks hebben we een nieuwsflits ‘de Rooyse Rakker’ uitgebracht om onze leden te informeren 

over ontwikkelingen binnen onze vereniging. 

 

Tijdens de afsluiting van het seizoen wordt alweer druk gewerkt aan een presentatiegids voor het nieuwe 

seizoen. 

 

  

 

 

 



 

 

  

 

Doel is om SV Venray te verbinden met projecten binnen de gemeentegrenzen en daarbuiten. Hiervoor zijn 

een aantal projecten opgezet die in 2023/2024 verder zijn gecontinueerd: 

• Er is een samenwerking met FC Robinstijn. Dit is een club die voetbalwensen laat uitkomen. JO17-1 

is vriendenteam voor dit jaar. Zij hebben geld opgehaald om een wens te realiseren voor een lid van 

SV Venray. 

• Voor iedere thuiswedstrijd komt een delegatie van Boer Hans de tribune schoonmaken en helpen zij 

SBS. 

• Er zijn leerlingen van het Raayland college die hun profielwerkstuk doen rondom theema's die spelen 

bij SV Venray en er wordt veel gebruik gemaakt van de maatschappelijke stage binnen SV Venray 

• Er worden een aantal oudere mensen uitgenodigd om herinneringen op te halen aan SV Venray 

(Football Memories).  Deze bijeenkomsten worden inmiddels door ruim 30 personen bezocht. 

• Er is een samenwerking opgestart met de zorggroep. Een keer per jaar gaat onze 13-1 een middag 

op bezoek bij de diverse zorghuizen in Venray en een keer per jaar brengt een aantal mensen een 

bezoek aan SV Venray bij een wedstrijd van de 13-1. 

• De was van de mini-F wordt gedaan door de mensen van Zorgboerderij de Lorr. Een mooie 

dagbesteding voor hen en fijne schone was voor de jongste voetballertjes van de club. 

• Het project “Tour de Cultuur” won de Michael van Praag award en er wordt veel ingezet om de 

multiculturele gemeenschap bij de club te betrekken. Tevens plaatsen we met de gemeente 

regelmatig statushouders bij teams om extra goed in te burgeren en de vereniging te leren kennen. 

 



 

 

 

 

Vrijwilligers vormen de spil van organisatie. Belangrijk is dan ook om vrijwilligers te waarderen maar ook te 

zorgen voor duidelijkheid op bepaalde gebieden. 

 

In januari hebben we alle jubilerende vrijwilligers en spelers in het zonnetje zijn gezet tijdens de 

nieuwjaarsreceptie. 

 

Aan het einde van het jaar heeft traditiegetrouw de vrijwilligersavond plaatsgevonden waarop alle 

vrijwilligers in het zonnetje zijn gezet. Deze avond was dit keer bij BRL.  

 

Maandelijks wordt een vrijwilliger van de maand gekozen door de vrijwilligerscommissie. De vrijwilliger 

wordt in het zonnetje gezet en de foto van de vrijwilliger wordt op de socials geplaatst en in onze kantine. 

Daarnaast is de “ons” campagne gestart waarmee vrijwilligers en spelers in het zonnetje worden gezet op de 

socials. 

 

Voor het komende jaar is hartveilig voetballen bij SV Venray een belangrijke ontwikkeling. Er is een 

werkgroep ontstaan om voetballen bij SV Venray hartveilig te maken. De doelstelling is om zoveel mogelijk 

spelers (18+) en begeleiders te trainen zodat een hartstilstand herkend wordt en men weet hoe onmiddellijk 

te handelen. Naast dat het een impact heeft op SV Venray, heeft het dat ook op de hele gemeenschap. Je 

neemt de kennis namelijk ook mee naar huis en naar je eigen omgeving. In het nieuwe seizoen zullen er door 

de stichting  “Hard voor hart” vele gratis cursussen gegeven worden aan alle vrijwilligers en teams van SV 

Venray. 

. 

  



 

 

 

 

Onze kleedlokalen worden gehuurd van de gemeente. De kantine is een eigen pand van SV Venray waarop 

een opstalrecht rust. 

 

Hans Kersten is voorzitter van de facilitaire commissie. Hij is dagelijks aanwezig om de boel aan te sturen en 

in de gaten te houden.  

 

Het sportpark wordt beheerd door Stichting Beheer Sportpark (SBS). Rob Driessen is voorzitter van SBS, Frank 

Elbers is secretaris en Rob Gorree is penningmeester.  

 

Belangrijkste ontwikkelingen: 

• Het gebrek aan de tribune is aangepakt en met ondersteuning van vrijwilligers is dit professioneel 

hersteld. Tegelijkertijd hebben we, aan de buitenkant, een en ander vernieuwd/verbeterd. 

• In het voorjaar wordt definitief duidelijk dat er tweekunstgrasvelden aangelegd kunnen worden. 

Direct na het seizoen is gestart met de aanleg hiervan. Streven is om de velden zo snel als mogelijk 

in het nieuwe seizoen te kunnen gebruiken. 

• In de kantine gaan we door met vernieuwingen. Achterstallig onderhoud wordt uitgevoerd waardoor 

de kantine weer een frisse uitstraling krijgt. 

 

 

 

 



 

 

 

 

Na een succesvol seizoen 2023-2024 gaan we met volle energie verder om, met ambitie, de vereniging 

duurzaam door te ontwikkelen. 

 

Highlights zijn: 

• De opening van ons jubileum seizoen “SV Venray 80-jaar” met diverse activiteiten voor leden, 

vrijwilligers en sponsoren. Er staan bijzondere evenementen gepland waar we onze rijke historie 

willen vieren. 

• De start van Sjoerd van der Coelen als hoofdtrainer zal nieuwe energie geven aan de selectie, de 

samenwerking met overige trainers en daarmee aan de gehele vereniging. De basis staat, aan Sjoerd 

en zijn staf de taak om hierop voort te bouwen. 

• De kunstgrasvelden worden in het najaar in gebruik genomen. Dat vraagt dat we samen goed 

nadenken over hoe om te gaan met afgelastingen, het eerlijk/gedeeld gebruik van de velden en de 

toegankelijkheid hiervan. 

• De uitstraling van ons sportpark is meer dan prima; veel groen en mooie velden. Een aantal 

verbeteringen zijn gewenst en voeren we door; 

o Bewegwijzering 

o Sponsormogelijkheden rondom de kunstgrasvelden en veld 2 

o Zichtbaar maken van gedragsregels rondom en op onze velden 

• In onze kantine werken we met veel goedwillende vrijwilligers. Deze worden ‘aangestuurd’ door de 

kantinecommissie. De bemensing is krap, vandaar dat we ook komend seizoen kritisch bekijken op 

welke wijze we het beheer en de bemensing van onze kantine kunnen verbeteren. 

• Scheidsrechters zijn cruciaal voor onze vereniging. Zonder scheidsrechters kan er niet gevoetbald 

worden. We streven er dan ook naar om meer scheidsrechters aan ons te binden, hen op te leiden 

en ook teams verantwoordelijk te maken voor het begeleiden van jeugdwedstrijden. 

• Vanuit een nieuwe visie op meisjes- en damesvoetbal willen we het voetballen voor meisjes en 

dames zichtbaarder maken. Op dit moment voetballen er te weinig meisjes en faciliteren we dit niet 

goed genoeg. Een nieuwe bestuurder met meisjes- en damesvoetbal in de portefeuille is zeer 

gewenst. 

• Ons bestuur moet versterkt en aangevuld worden. We streven o.a. naar aanvullingen voor: 

o De jeugdafdeling, bestuurder jeugdvoetbal 

o Facilitaire zaken, bestuurder facilitair 

o Meisjes- en damesvoetbal, bestuurder meisjes- en damesvoetbal 

 



 

 


